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PROTOKÓŁ Nr 8/2015 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 10 września 2015 roku 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 

Henryk Budych -    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Jerzy Wolny –     Przewodniczący Klubu Radnych GWS 

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

Maciej Szulc -     Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu  

                                      Radnych FS 

 

 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

 

Sekretarz Gminy Jan Makarewicz 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.15 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady omówił sprawy organizacyjne związane ze wspólnym posiedzeniem 

Komisji Stałych Rady i najbliższą sesją. 

Pan Jan Mazur wspomniał o korespondencji, która wpłynęła do biura rady od czasu ostatniej 

sesji. 

 

Następnie Sekretarz Gminy wstępnie omówił projekty uchwał przygotowane na najbliższą 

sesję Rady Miejskiej. 

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/. 

  

Ponadto Pan Jan Makarewicz odniósł się do pisma LUW dotyczącego Uchwały  
Nr VIII/40/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia  28 maja 2015 roku stwierdzające 
naruszenie prawa oraz pisma Lubuskiej Izby Rolniczej zawierającego prośbę o rozważenie 
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możliwości udzielenia pomocy poszkodowanym klęską rolnikom w postaci ulgi w podatku 
rolnym. 

Członkowie Konwentu nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii. 

 

 

Ad. 2 

 

W ramach spraw bieżących poruszono kwestie dotyczące organizacji życia na terenie Gminy 

Zbąszynek. Wśród najważniejszych kwestii znalazły się m.in.: problem suszy, dokumentacja 

techniczna dotycząca ronda w Chlastawie, spotkanie w szkole podstawowej w Zbąszynku 

dotyczące konkursu realizowanego w ramach projektu „Lubuska Akademia Debat Szkolnych” 

oraz zaproszenie uczniów szkoły podstawowej na obrady październikowej sesji. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


